

《单词百科:CNZ是什么意思?CNZ怎么发音?CNZ的解释和用法》

英语单词CNZ是什么意思?CNZ怎么读?CNZ怎么发音?简答网为您整理了CNZ的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



CNZ的意思

1、[计]= Call on NonZero,不为零则调入;

CNZ的双语例句

1、VPA, TPM and CNZ were the most effective medicines, LTG and CBZ aggravated in most of patients.

药物治疗以丙戊酸、托吡酯、氯硝安定的疗效最好，拉莫三嗪和卡马西平使大部分患者加重。

2、Other genera of the Ranunculaceae in that there were two transition regions with the cotyledon node zone (CNZ) being the centre.

其幼苗初生维管系统的解剖学研究表明，它与毛茛科的其它属同样，存在一个以子叶节区为中心的两个过渡区。

3、The primitive exarch and diarch haplostele with cross-like metaxylem exists in the lower part of CNZ.

在子叶节区下部存在原始的外始式二原型十字形单中柱。

4、The lower part of the cotyledon lamina fuses into a tube-shaped object, and comes into an integrity with the cotyledon node zone (CNZ) and the part below it.

子叶片下部愈合呈筒状，并和子叶节区及其下部愈合为一体。

5、Some of the patients had different degrees of mental developing retardation, some had abnormality on brain imaging. On medicine treatment, VPA, TPM and CNZ were the most effective medicines. LTG and CBZ could be beneficial or aggravated.

部分患者有不同程度精神智力发育迟滞，部分有影像学异常，药物治疗以丙戊酸、托吡酯、氯硝安定的疗效最好，拉莫三嗪和卡马西平疗效多样，或有效或加重。

以上是简答网为您整理的CNZ怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于CNZ的用法、CNZ的释义、CNZ的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/CNZ>